
Acta de la Junta Municipal del Distrito Centro

Nº de Acta: 1

Carácter de la sesión: Extraordinaria y urgente

Fecha de la sesión: 28 de abril de 2021

Hora inicio/fin: 19:00 / 20:20

Lugar: Cámara Agraria (Avda.Lidón n.º 16)

Miembros asistentes:

D. Fernando Navarro Cuevas
Dª. Susana Fabregat Carrasquer
Dª. Cielo Leiros Otero
D. Jaime García Vivas
Dª. Inmaculada Roig Adelantado
Dª. Teresa Salvador
D. Raul Arambul
Dª. Carmen Mari Serralde Edo

Miembros ausentes:

D. Omar Braina Bou
Dª. María Madueño Muñoz

Presidente (Podem-Esquerra)
Concejala (P Popular)
Vocal (Ciudadanos)
Vocal (Alcaldía)
AVV Raval Trinitat
AVV Zona Centro
AVV Trinitat
ACPA Escuelas Pias

Vicepresidente (PSOE)(*)
AVV Plaza Constitución (*)

(*) Excusa ausencia

Secretario:
Inmaculada Arnau Picazo

Por la presidencia se declara abierta la sesión, 

En primer lugar toma posesión como miembro de la Junta y Consejo del Distrito
Centro Dª Carmen Mari Serralde Edo, representante de la ACPA Escuelas Pías.

A continuación se procede a tratar el orden del día establecido:

1º.-  COMPARECENCIA  DEL  CONCEJAL  DELEGADO  DE  LA  GESTIÓN
INTEGRAL DE RESÍDUOS, D. IGNASI GARCIA FELIP, PARA EXPLICAR LAS ÚLTIMAS
POLÍTICAS IMPUSADAS I PROPUESTAS DE LA JUNTA.

El Sr. Ignaci García explica con detalle la gestión que se está llevando a cabo en
materia de residuos en la ciudad, como la introducción de contenedores orgánicos, ya que
un 40 por ciento de basura es orgánica y se puede tratar para poder reutilizar e incluso con



la cantidad necesaria hasta para generar energía, también informa sobre instalación de
ecoparques móviles en varios puntos de la ciudad, la ubicación y horarios de los mismos y
sobre  la  campaña de la   educación  ambiental  y  la  Sra  Mónica,  educadora ambiental,
informa de los residuos a reciclar en cada contenedor. 

El Sr. Ignasi contesta a las preguntas y propuestas expuestas por los miembros de
la  Junta  sobre  las  quejas  de  los  vecinos en cuanto  a  la  saturación  de cantidades de
residuos en algunos puntos del centro debido a algunos comercios y que se deberían
recoger con más asiduidad con el fin de evitar la acumulación de suciedad alrededor de los
contenedores, y explica que sólo se pueda renovar el contrato del servicio, se mejorará y
que los criterios de fiscalidad de la tasa de basuras están también en proceso de mejora.

Por último proponen que haya más información sobre el modo de reciclar para
concienciar a los ciudadanos con carteles informativos, el Sr. Ignaci comenta que se está
estudiando la posibilidad de que los carteles estén en varios idiomas.

2º.- PROPUESTAS DEL DISTRITO.

Por parte de la Sra. Inmaculada Roig, se propone la comparecencia en la Junta del
Sr.  Francesc Mezquita con el  fin  de que informe sobre el  trámite de subvenciones de
Participación Ciudadana ya que las Asociaciones necesitan ayuda y asesoramiento para su
tramitación  debido  a  la  complejidad  de  la  documentación,  a  la  hora  de  realizar  dicho
trámite.

Por parte de la Sra. Susana Fabregat, se propone la comparecencia también del Sr.
David  Donate  para  que  informe sobre  la  situación  de los  Comercios  del  centro  de  la
Ciudad.

3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

La Sra. Carmen Mari Serralde, representante de la ACPA Escuelas Pías, pregunta
que cuando  se podrán  abrir  los  locales  de las  Asociaciones  para  poder  reanudar  sus
actividades, ya que debido a la situación que estamos atravesando del Covid-19 ya llevan
mucho tiempo cerrados.

La Sra. Susana Fabregat, Concejal del Partido Popular, expone su opinión sobre las
constantes quejas por parte de ciudadanos y comercios del centro de la ciudad sobre el
tema de las cámaras a las entradas y salidas de las calles del centro y que ahora se ha
visto que se ha paralizado, el Sr Presidente explica que por parte del gobierno, debido al
volumen de las multas impuestas y que la ciudadanía no estaba bastante informada, se
pospone hasta el 1 de octubre de 2021 para que sea conocedora de esta media y que se
organizarán campañas de información.

La Sra. Inmaculada Roig, representante de la AVV Raval Trinitat, solicita que arreglen
las jardineras situadas en la Pza. Mallorca y en la Pza del Real (tramo hasta la Avda del
Rey Don Jaime) y que se instalen unas en la calle Navarra (tramo zona peatonal), en la
calle Huerto de Más y detrás del Teatro Principal. También pregunta por la adjudicación del
Quiosco de la Pza del Real.

El Sr. Jaime García, vocal de Alcaldía, reitera las propuestas presentadas en la Junta
de distrito del 26/02/2020, entregando una copia al Sr. Ignaci García.

La  Sra.  Teresa  Salvador,  representante  de  la  AVV Zona  Centro,  pregunta  por  la
limpieza de los solares, el Sr. Presidente y el Sr Ignaci Garcia explican el nuevo servicio de
limpieza  de  solares  con  la  contratación  de  una  empresa  y  que  las  peticiones  que  se
soliciten  por  la  ciudadanía,  se  tramitan  con  la  apertura  un  expediente  de  Orden  de
Ejecución Subsidiaria,  donde se ejecutará la  limpieza del solar  y se pasa la factura al
propietario. También expone la queja de los vecinos de la calle Caballeros por la falta de
luz en las farolas de alumbrado público con luces Led.

La  Sra.  Cielo  Leiros,  vocal  de  Ciudadanos,  solicita  una  solución  para  que  los
arcorques de los árboles en la Pza. Constitución no se encharquen. Y reitera la petición de



reveindicaciones  del  Distrito  para  el  Nuevo  Ambulatorio  y  que  se  pase  oficio  a  la
Conselleria de Sanidad.

El Sr. Raúl Arambul, representante de la AVV Trinitat, reitera la petición del informe
técnico del Colegio de Veterinarios, expediente del proyecto del control de palomas que se
presentó.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la sesión,  siendo las veinte
horas y veinte minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y
la Secretaria.



Acta de la Junta Municipal del Districte Centre

Núm. d'Acta: 1

Caràcter de la sessió: Extraordinària i urgent

Data de la sessió: 28 d'abril de 2021

Hora inicie/fi: 19.00 / 20.20

Lloc: Cambra Agrària (Avda.Lledó núm. 16)

Membres assistents:

Sr. Fernando Navarro Cuevas
Sra. Susana Fabregat Carrasquer
Sra. Cielo Leiros Otero
Sr. Jaime García Vivas
Sra. Inmaculada Roig Avançat
Sra. Teresa Salvador
D. Raúl Arambul
Sra. Carmen Mari *Serralde Edo

Membres absents:

Sr. Omar Braina Bou
Sra. María Madueño Muñoz

President (Podem-Esquerra)
Regidora (P Popular)
Vocal (Ciutadans)
Vocal (Alcaldia)
AV Raval Trinitat
AV Zona Centre
AV Trinitat
ACPA Escoles Pies

Vicepresident (PSOE)(*)
AV Plaza Constitución (*)

(*) Excusa absència

Secretaria:
Inmaculada Arnau Picazo

Per la presidència es declara oberta la sessió, 

En primer lloc pren possessió com a membre de la Junta i Consell del Districte
Centre Dª Carmen Mari Serralde Edo, representant de la ACPA Escoles Pies.

A continuació es procedeix a tractar l'ordre del dia establit:

1r.- COMPAREIXENÇA DEL REGIDOR DELEGAT DE LA GESTIÓ INTEGRAL
DE  RESÍDUOS,  SR.  IGNASI  GARCIA  FELIP,  PER  A  EXPLICAR  LES  ÚLTIMES
POLÍTIQUES IMPUSADAS I PROPOSTES DE LA JUNTA.

El Sr.  Ignaci  García explica  amb detall  la  gestió  que s'està duent  a terme en
matèria de residus en la ciutat, com la introducció de contenidors orgànics, ja que un 40
per cent de fem és orgànica i es pot tractar per a poder reutilitzar i fins i tot amb la quantitat
necessària fins per a generar energia, també informa sobre instal·lació d'ecoparcs mòbils
en diversos punts de la ciutat, la ubicació i horaris dels mateixos i sobre la campanya de
l'educació  ambiental i la Sra Mónica, educadora ambiental, informa dels residus a reciclar
en cada contenidor. 

El Sr. Ignasi contesta a les preguntes i propostes exposades pels membres de la
Junta sobre les queixes dels veïns quant a la saturació de quantitats de residus en alguns
punts del centre degut a alguns comerços i que s'haurien de recollir amb més assiduïtat



amb la finalitat d'evitar l'acumulació de brutícia al voltant dels contenidors, i explica que
només es puga renovar el contracte del servei, es millorarà i que els criteris de fiscalitat de
la taxa de fems estan també en procés de millora.

Finalment proposen que hi haja més informació sobre la manera de reciclar per a
conscienciar  als  ciutadans  amb  cartells  informatius,  el  Sr.  Ignaci  comenta  que  s'està
estudiant la possibilitat que els cartells estiguen en diversos idiomes.

2n.- PROPOSTES DEL DISTRICTE.

Per part de la Sra. Inmaculada Roig, es proposa la compareixença en la Junta del Sr.
Francesc  Mezquita  amb  la  finalitat  que  informe  sobre  el  tràmit  de  subvencions  de
Participació Ciutadana ja que les Associacions necessiten ajuda i assessorament per a la
seua tramitació a causa de la complexitat de la documentació, a l'hora de realitzar aquest
tràmit.

Per part de la Sra. Susana Fabregat, es proposa la compareixença també del Sr.
David Donate perquè informe sobre la situació dels Comerços del centre de la Ciutat.

3r.- PRECS I PREGUNTES.

La Sra. Carmen Mari Serralde, representant de la ACPA Escoles Pies, pregunta que
quan  es  podran  obrir  els  locals  de  les  Associacions  per  a  poder  reprendre  les  seues
activitats, ja que a causa de la situació que estem travessant del Covid-19 ja porten molt
temps tancats.

La Sra. Susana Fabregat, Regidor del Partit Popular, exposa la seua opinió sobre les
constants queixes per part de ciutadans i comerços del centre de la ciutat sobre el tema de
les cambres a les entrades i eixides dels carrers del centre i que ara s'ha vist que s'ha
paralitzat, el Sr President explica que per part del govern, a causa del volum de les multes
imposades i que la ciutadania no estava bastant informada, es posposa fins a l'1 d'octubre
de 2021 perquè siga coneixedora d'aquesta mitjana i  que s'organitzaran campanyes di
informació.

La Sra. Inmaculada Roig, representant de l'AV Raval Trinitat, sol·licita que arreglen
les jardineres situades en la Pl. Mallorca i en la Pza del Real (tram fins a la Avda del Rei
Don Jaime) i que s'instal·len unes al carrer Navarra (tram zona per als vianants), al carrer
Hort de Més i darrere del Teatre Principal. També pregunta per l'adjudicació del Quiosc de
la Pza del Real.

El Sr. Jaime García, vocal d'Alcaldia, reitera les propostes presentades en la Junta de
districte del 26/02/2020, entregant una còpia al Sr. Ignaci García.

La Sra. Teresa Salvador, representant de l'AV Zona Centre, pregunta per la neteja
dels solars, el Sr. President i el Sr. Ignaci Garcia expliquen el nou servei de neteja de solars
amb la contractació d'una empresa i que les peticions que se sol·liciten per la ciutadania,
es tramiten amb l'obertura un expedient d'Ordre d'Execució Subsidiària, on s'executarà la
neteja del solar i es passa la factura al propietari. També exposa la queixa dels veïns del
carrer Cavallers per la falta de llum en els fanals d'enllumenat públic amb llums Led.

La Sra. Cielol Leiros, vocal de Ciutadans, sol·licita una solució perquè els  arcorques
dels arbres en la Pl. Constitució no s'entollen. I reitera la petició de reveindicaciones del
Districte per al Nou Ambulatori i que es passe ofici a la Conselleria de Sanitat.

El Sr. Raúl Arambul, representant de l'AV Trinitat, reitera la petició de l'informe  tècnic
del  Col·legi  de  Veterinaris,  expedient  del  projecte  del  control  de  coloms  que  es  va
presentar.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i vint
minuts, estenent-se d'ella la present acta signada pel President i la Secretària.


